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Město Pohořelice 
 

Zápis 

ze 110. schůze rady města konané dne 2. 5. 2018 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Ing. Kudrna, A. Saitl, Mgr. Rouzek, Mgr. Janičatová, P. 

Hemala, tajemník Ing. Blecha a Mgr. Babčanová, zapisovatelka 

Zahájení: 13:00 hodin  

   

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda. Starosta 

následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době 

zahájení schůze rady bylo přítomno 7 členů RM.   

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/110/18: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Rozpočtové opatření města č. 3/2018 

3. Vyhlášení výběrového řízení na přijetí investičního úvěr 45 mil. Kč 

4. Přijetí revolvingového úvěru 100 mil. Kč  

5. Návrh OSP spol. s r.o. Moravský Krumlov na ukončení soudního sporu  

6. Různé 

7. Závěr    

 

Výsledek hlasování: 7 pro 

  

ad 2) Rozpočtové opatření města č. 3/2018 

 

K projednání rozpočtového opatření byla přizvána paní Panochová, správce rozpočtu, FO. 

Blíže specifikovala podstatné změny v rozpočtových položkách.  

 

Usnesení č. 2/110/18: RM doporučuje ZM schválit rozpočtové opatření města č. 3/2018 dle 

předloženého návrhu včetně dodatku k rozpočtovému opatření. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 

  

ad 3) Vyhlášení výběrového řízení na přijetí investičního úvěru 45 mil. Kč 

 
Usnesení č. 3/110/18: RM doporučuje schválit ZM vyhlášení výběrového řízení na 

pořízení investičního úvěru ve výši 45 mil. Kč pro financování projektů města Pohořelice 

realizovaných v letech 2018 – 2021. Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

ad 4) Přijetí revolvingového úvěru 100 mil. Kč  

 

Usnesení č. 4/110/18: RM doporučuje ZM schválit jako nejvhodnější nabídku ve 

výběrovém řízení „Úvěr města Pohořelice – 100 mil. Kč“ nabídku firmy Komerční banka, 

a.s., IČ: 45317054 s nabídkovou cenou 908.186,67 Kč, tedy úrokovou sazbou 6M PRIBOR 

plus pevná odchylka ve výši minus 0,03 % p.a. z jistiny úvěru. RM postupuje návrh 

Smlouvy o revolvingovém úvěru č. 99020489123 do ZM s doporučujícím stanoviskem. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

 

 



2 

 

 

ad 5) Návrh OSP spol. s r.o. Moravský Krumlov na ukončení soudního sporu 

 

O návrhu radní diskutovali. 

Usnesení č. 5/110/18: RM doporučuje ukončení soudního sporu s firmou OSP spol. s r.o. 

Moravský Krumlov a akceptovat rozsudek soudu č.j. 7C 77/2016-114 ze dne 29. 1. 2018, 

s tím, že s OSP spol. s r.o. bude uzavřena dohoda o narovnání vč. ujednání o uhrazení 

eventuální sankce dotačního orgánu městu. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 proti, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

ad 6) Různé 

 

Mgr. Rouzek – upozornil na suché stromy v parku, na pozemku státu, požádal o jejich 

pokácení. Na zdravotním středisku se snížil počet míst k sezení na dětském oddělení, je nutné 

hledat řešení. Kontejnery na tříděný odpad u zdravotního střediska jsou podle něho nevhodně 

umístěné, proč nejdou přemístit za roh, aby nebyly tak vidět. Parkování lékařů u zdravotního 

střediska – proč vyhrazené stání není vedle sebe, ale na přeskáčku. Proč zaměstnanci lékárny 

mají vyhrazené stání, původně měli mít pouze lékaři, kteří vyjíždějí k pacientům, ubírá se tím 

místo pro pacienty.  

 

Dodatek ke smlouvě s Vera s.r.o. Praha 

Usnesení č. 6/110/18: RM schvaluje Dodatek ke smlouvě s VERA spol. s r.o. Praha na 

pořízení licence na 2 agendy platební karty a 1 licenci agendy GIS od společnosti VERA, 

spol s r.o. Praha.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Žádost … o odprodej pozemku p. č. 399/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře 47 m
2
. 

Usnesení č. 7/110/18: RM doporučuje ZM schválit odprodej pozemku p. č. 399/1 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou o výměře 47 m2 panu …, … Brno za cenu 200 Kč/m2 bez DPH. 

Záměr byl zveřejněn od 4. 4. do 20. 4. 2018. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

  

Stavební úpravy kina po přestěhování lékárny zpět na zdravotní středisko. 

Na základě stanoviska města a uzavřené nájemní smlouvy měli majitelé lékárny uvést nebytové 

prostory kina po vystěhování do původního stavu. Rada města provedla šetření na místě samém 

a řešila, zda některé úpravy ponechat pro potřeby Klubu seniorů, který tam bude přechodně 

umístěn po dobu rekonstrukce objektu Pfann.  

Usnesení č. 8/110/18:  RM neschvaluje zachovat část příček v objektu kina, které 

zbudoval nájemce – lékárna Arnica.   

Výsledek hlasování: 4 pro, 3 proti Z: Ing. Daniel Dvořák, investice 

 

ad 7) Závěr 

 

Starosta Ing. Svoboda ukončil 110. schůzi RM v 16:00 hod.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová 

Dne: 2. 5. 2018  

 

 

 

Ing. Josef Svoboda               Bc. Miroslav Novák, DiS. 

    starosta města           místostarosta města 


